
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 10. června 2013 

 

Účast: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

MVDr. Jiří Rudolf (zástupce rodičů) – rudolf.trest@quick.cz 

Mgr. Ivana Bočková (zástupce rodičů) – ivanabockova@email.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Přizvaní hosté: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele) – stejskal@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Úprava ŠVP 

3. Informace o průběhu MZ 

4. Informace o přijímacím řízení 

5. Diskuse 

 

ad 1) 

Dr. Máca, Mgr. Drmota: 

– přivítání přítomných, seznámení s programem 

ad 2) 

Dr. Máca: 

- informoval o drobné úpravě ŠVP - vzhledem k průběžným změnám a novelizacím státní maturitní 

zkoušky byly na oboru SOŠ zavedeny odborné semináře. Pro školní rok 2013/2014 bude společensko-

vědní seminář nahrazen seminářem z anglického jazyka. 

- úpravy byly schváleny všemi přítomnými členy ŠR 



ad 3) 

- přítomní byli seznámeni s průběhem a výsledky maturitní zkoušky: 

- pět žáků na studijním oboru SOŠ bude opakovat didaktický test z matematiky 

- z českého i cizího jazyka vykonali zkoušku všichni přihlášení studenti 

- na studijním oboru SOŠ nesložila jedna studentka MZ z českého jazyka 

- na studijním oboru čtyřletého gymnázia nevykonala jedna studentka zkoušku z chemie 

ad 4) 

- na osmileté gymnaziální studium bylo přijato 30 žáků 

- na čtyřleté gymnaziální studium bylo přijato 27 žáků z celkového počtu 57 přihlášených, problémem 

je velký odchod zájemců na jiné školy 

- studijní obor SOŠ se nebude ve školním roce 2013/2014 otevírat z důvodu malého zájmu o studium. 

Přihlášených studentů k přijímacím zkouškám bylo i přes masívní propagaci na základních školách 

pouze 17. Vzhledem k tomuto počtu a vzhledem k duplicitním přihláškám gymnázium-SOŠ nebyl 

zájem vyhodnocen jako dostatečný pro bezproblémové zajištění chodu celého oboru. Rodiče zájemců 

byli včas informováni tak, aby mohli převést přihlášky na jiné školy. 

- pro příští školní rok je nutné ještě posílit propagaci školy, informovanost rodičů, ev. zatraktivnit 

studijní obor SOŠ 

ad 5) 

Dr. Máca: 

- informoval o průběhu rekonstrukce školy 

- informoval o průběhu projektů probíhajících v současné době na škole 

- informoval o nejúspěšnějších studentech školy s ohledem na umístění v olympiádách a soutěžích 

Mgr. Drmota: 

- plán dalšího zasedání ŠR – září/říjen 2013 

 

 

Zapsal: J. Drmota 


